
Bestyrelsesmøde - Referat 
Mandag den 12. april 2021 kl. 19:00 

Adresse: https://teams.live.com/meet/94595089776692  

Tilstede: Dion, Jakob, Nikolaj, Benjamin Torres og Erik 

Gæster:  

Afbud: Esben 

Referent: Nikolaj 

 

1. Meddelelse fra Formanden 

Formanden beretter om… 

…generalforsamlingen i Triatlon Danmark: 

• KTK’er, Kirstine Færch, stille op til bestyrelsen, men det lykkedes desværre ikke 

• Flotte priser til klubben ved den årlige generalforsamling 

o Årets talent 19 – Valdemar Solok 

o Årets triatlet 20 – Magnus Ditlev 

o Årets initiativ pris 20 – for “Tri Cup Danmark Zwift” (drevet af Dion, Sif, Thor, 

Magnus)  

▪ 4.000 kr. til energidrik er modtaget som præmien for Årets Initiativ. Disse vil 

blive brugt på et KTK-arrangement 

…muligt samarbejde med Sigma tri omkring ungdomsarbejde: 

o Johnny og Kasper fra Sigma tri har inviteret til møde for at se på mulighederne 

o Bestyrelsen fastlægger, at det ikke er fokus lige nu – og derfor ikke må fjerne 

ressourcer (økonomiske eller mentale) fra klubbens arbejde 

o Dion tager en snak med dem for at høre om, hvad mulighederne er i det 

…bestyrelsens forfatning: 

• Esben Hovgaard er udtrådt af bestyrelsen 

• Bestyrelsen fastlægger, at der skal ske en opfordring til alle medlemmer om, at de er 

velkomne til at komme ind og snuse til bestyrelsesarbejdet, hvis man er interesseret i det 

frem mod næste generalforsamling i september. Erik påtager sig opgaven med at sende en 

besked til medlemmerne gennem Facebook 

 

2. Økonomi (Erik) 

Formanden beretter, at Tricuppen på Zwift er afsluttet, og at der i den sammenhæng sendes 

omkring 14.000 retur til DIF/DGI, som var i overskud. 

Økonomiansvarlig, Erik, beretter: 

https://teams.live.com/meet/94595089776692


- at økonomien er i bedring oven på Corona, som satte os tilbage. KTK har modtaget 21.000 

kr. fra Corona-hjælpepuljen 

- Klubben har set en medlemsfremgang på 7 

- Generel betragtning: elite-aktivitet er øget meget til at udgøre omkring 50 % af klubbens 

omsætning på baggrund øgede tilskudsmidler. 

 

3.Aktivitetsudvalget (Hvem har ansvar) 

Aktivitetsudvalget beretter, at der kommer nye tiltag, når Danmark åbner op igen. 

 

4. Stævneudvalget (Dion) 

Bestyrelsen fastlægger, at klubben skal køre en intern tricup i år, der lægges i forbindelse med 

klubtræningen. Dion påtager sig opgaven med at løbe med den og koordinerer dette med trænings- 

og aktivitetsudvalget. 

 

5. Kommunikationsudvalget (Benjamin Torres/Jacob) 

Kommunikationsudvalget beretter, at elitesiden på hjemmesiden er blevet opdateret med et link til 

kvalifikationskravene, som Triatlon Danmark Elitecenteret i København (varetaget af KTK86) er 

underlagt. 

Formanden påtager sig opgaven med at få opdateret hjemmesiden med detaljer om atleterne fra 

eliten. Jakob Carstensen vil understøtte den tekniske opdatering på hjemmesiden. 

 

6. Træningsudvalget (Benjamin Torres) 

Træningsudvalget beretter, at der er ca. deltagelse på omkring 15-20 personer i gennemsnit til 

træning. Men med mange gengangere. Udvalget beretter, at de aktivt går efter at få mere diversitet 

i fremmødet og at få en større del af bredden med. 

Træningsudvalget beretter om svømmetider: 

- Tiderne i IFI er genvundet (mandag 20:00-21:30; onsdag 20:00-21:00 torsdag 21:30-23:00, 

lørdag 8:00-9:30, søndag 8:00-9:00) 

- Tiderne i Bellahøj er som udgangspunkt de samme som tidligere, men det skal udredes hos 

Team Bade (Nanna har rykket for svar.)  

- Træningsudvalget og eliteudvalget har møde lørdag den 24. april omkring svømning.  

Træningsudvalget beretter, at samarbejdet med Tri4 omkring træner til morgentiden i Bellahøj 

torsdag skal afklares, inden der åbner op igen efter Corona. Udvalget er opmærksomt på at sørge for 

en kompetent træner. 

Bassinprøver skal bestilles – udvalget beretter, at de vil gøre dette. 

Vikarlisten skal opdateres – udvalget beretter, at de vil gøre dette. 



Træningsudvalget efterspørger et møde med bestyrelsens for at fastlægge træningsstrategien og -

udbuddet. 

Bestyrelsen fastsætter, at der skal sættes fokus på breddestrategien og -træningsudbuddet når der 

igen åbnes op for at kunne mødes – den foreløbige dato er lige nu 21. maj 2021. 

 

7. Eliteudvalget (Dion) 

Formanden beretter, at der fortsat er etableret gode politiske relationer med Århus tri 

Eliteudvalget beretter:  

- At træningen kører godt 

o Svømningen fremhæves som et særligt positivt punkt på trods af Corona-pandemien 

 

8. Sponsorudvalget/tøjudvalget (Nikolaj/Benjamin) 

Tøjudvalget beretter: 

- at første levering af tøjet er landet 

- at der sendes en ny runde ud via Benjamin Skaarup 

 

9. Eventuelt 

Bestyrelsens budskab til klubbens medlemmer:  

Foråret er på vej! Vi glæder os til at se alle til træning! Vi glæder os til at komme ud og hygge os til 

træning. Vi glæder os! 

 

10. Næste møde 

Bestyrelsen fastlægger, at anmodninger om sponsoraftaler skal genbesøges på næste fysiske 

bestyrelsesmøde. 

Næste møde fastsættes til 10. maj kl. 18 fysisk (hvis muligt) på Urbangade. 


